
Výroční zpráva Komise pro školství a vzdělávání za rok 2024 

Komise pro školství a vzdělávání se sešla v roce 2024 celkem 2krát (5. 9., 10. 12.). 

Členové komise: Mgr. Tomáš Jůzl, Mgr. Zuzana Žaloudková, MBA, Mgr. Jana Jarošová, PhDr. 

Ilona Kostřicová, Mgr. Lucie Brabcová, Mgr. Zdeněk Škrabánek, Bc. Marcela Němcová, Mgr. 

Jitka Fojtíková, Mgr. Jiří Dalík, Mgr. Miroslava Lisá, Mgr. Kamila Zachová, Mgr. Aneta 

Štěpánková, DiS., Mgr. Jana Maršíková, Mgr. Jana Kovářová 

Komisí se pravidelně účastnilo i vedení města. 

1) Členové komise pro školství byli pozváni na veřejnou prezentaci studie dostavby ZŠ 

Humpolec, Hálkova, která se uskutečnila 5. srpna od 16:00 v klubu Mikádo. 

2) Členové komise pro školství byli pozváni na veřejnou prezentaci studie dostavby ZŠ 

Humpolec, Hradská. Prezentace proběhla v úterý 3. září od 16:30 v klubu Mikádo. 

3) První setkání komise pro školství v roce 2024 se uskutečnilo 5. 9. v zasedací místnosti MěÚ 

Humpolec. Hlavními body jednání byly prezentace studií dostaveb základních škol, protože 

vlivem letních prázdnin a dovolených se členové nemohli zúčastnit veřejných projednávání. 

Pan starosta představil komisi studií dostavby Základní školy Hálkova, kterou zpracovala firma 

Architektura s.r.o. Dle zpracované studie by měla být postavena nová budova v prostoru 

spojovacího krčku mezi historickou budovou školy a budovou I. stupně. Budova má mít tři 

nadzemní podlaží. Poté pan starosta Machek seznámil členy komise i se studií dostavby 

Základní školy Hradská, kterou zpracovala firma AoC architekti s.r.o. Praha. Byla promítnuta 

prezentace zpracované architektonické studie. Dle zpracované studie by mělo být postaveno 

nové křídlo školní budovy napojené na přebudovaný vstup do stávající budovy školy. Součástí 

nové budovy by měla být tělocvična s potřebným zázemím a tribunou. V horním podlaží 

přístavby by měly vzniknout prostory pro 4 třídy s přímým vstupem na venkovní terasu. Poté 

pan místostarosta Hendrych seznámil členy komise o připravované rekonstrukci sportovní haly 

TJ Jiskra. Také nás pan místostarosta Hendrych informoval o návrhu změn ve vyhlášení 

dotačních programů města pro rok 2025 a nominovali jsme členy do hodnotících komisí pro 

hodnocení žádostí podaných do dotačních programů města Humpolec. Dalším tématem byl 

participativní rozpočet na školách a informace ohledně projektu dětské skupiny 

v Hněvkovicích. 

4) Druhé setkání proběhlo 10. 12. v budově Gymnázia dr. Aleše Hrdličky, kde nás přivítal pan 

ředitel Jiří Dalík. Setkání se zúčastnil pan starosta Machek. Hlavními body jednání byly nové 

změny ve školství pro rok 2025 – financování nepedagogických pracovníků, nové změny v RVP. 

Bylo dohodnuto, že v rámci participace na školách bude společná prezentace vítězných 

projektů. Poté následovala prohlídka gymnázia. 

 

Zapsal: Mgr. Tomáš Jůzl, předseda Komise pro školství a vzdělávání 

 


